
1 

OR.0022.214.2022 

  

 

Protokół Nr 214/2022 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Rypinie 

z dnia 2 września 2022 r. 

 

 

Osoby uczestniczące: 

Jarosław Sochacki - Starosta Rypiński 

Piotr Czarnecki - Wicestarosta Rypiński 

Monika Kalinowska - Członek Zarządu 

Piotr Makowski - Członek Zarządu 

Paweł Sobierajski - Członek Zarządu 

Aleksandra Błaszczak – Sekretarz Powiatu 

 

oraz 

Katarzyna Bilicka – Kierownik PCPR w Rypinie  

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie: 

a) przyjęcie porządku obrad, 

b) przyjęcie protokołu. 

2. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał. 

3. Omówienie spraw bieżących. 

4. Prośby i wnioski mieszkańców. 

5. Przedstawienie informacji dotyczących Rodzinnych Domów Dziecka. 

6. Zakończenie. 

 

Ad. 1 

Posiedzenie rozpoczął o godzinie 10.00 Przewodniczący Zarządu Powiatu Starosta 

Rypiński Jarosław Sochacki witając zebranych członków oraz wszystkich uczestniczących w 

posiedzeniu. Zaproponowany porządek obrad przyjęto bez uwag. Protokół z poprzedniego 

posiedzenia Zarządu nr 213/2022 przyjęto bez uwag. 

 

Ad. 2 

       Postanowienie Nr 645/2022 Zarządu Powiatu w Rypinie w sprawie wydania opinii w 

przedmiocie  projektu inwestycji drogowej pn.: „Budowa drogi gminnej nr 120508C Nadróż – 

Lasoty od km 0+000 do km 1+500”. 

Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższe postanowienie zostało przyjęte 

jednogłośnie. 
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Ad. 3 

     Zarząd Powiatu dyskutował na temat wprowadzenia opłaty od seniorów za uczestnictwo w 

Dziennym Domu pobytu „Senior+” w Rypinie.  

Starosta poinformował, iż Pani Kierownik DDP jest w trakcie analizowania kwoty opłaty, która 

mogłaby zostać wprowadzona. Starosta dodał, że marzy się aby rozbudować DDP z uwagi na 

to, że można pozyskać środki finansowe na tę jednostkę, ale trzeba liczyć się z tym, że powiat 

także będzie musiał przeznaczyć na to własne środki pieniężne.  

 

Sekretarz poinformowała, iż Wojewoda Kujawsko-Pomorski przypomina o kontrolach w 

Domach Pomocy Społecznej oraz prosi o przesłanie protokołów. Kontrola w Domu Pomocy 

Społecznej „Kombatant” w Ugoszczu przewidziana jest na połowę września br.  

 

Ad. 4 

1.Pan Dyrektor ZS nr 2 w Rypinie zwraca się z prośbą o wyrażenie zgody i w związku z tym 

zabezpieczenie środków finansowych w budżecie na renegocjacje umowy na dostawę chemii 

specjalistycznej do Rypińskiego Centrum Sportu.  

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie aneksu do umowy z dnia 28 grudnia 2021 r. 

zawartej między Powiatem Rypińskim reprezentowanym przez Zespół Szkół nr 2 w Rypinie, a 

firmą CleanMarket Polska, przedmiotem której jest dostawa specjalistycznej chemii na 

potrzeby RCS. Tym samym Zarząd Powiatu wyraża zgodę na podwyższenie wartości niniejszej 

umowy. 

 

2. Ratownicy z RCS zwracają się z prośbą o podwyżkę. Swoją prośbę motywują tym, iż ich 

wypłata jest niewiele wyższa od najniższej krajowej.  

Zarząd Powiatu ustalił, iż ewentualna podwyżka nastąpiłaby w nowym roku budżetowym. 

 

3.Motocykliści zwracają się z prośbą o wsparcie finansowe na zorganizowanie Motoserca, czyli 

zbiórki krwi.  

Zarząd Powiatu ustalił, iż przekaże 400 zł na potrzeby Ogólnopolskiej Akcji Zbiórki Krwi – 

Motoserce. Motoserce odbywa się przy okazji Agry, a samorząd powiatowy i miejski  ponosi 

koszty związane z wynajęciem m.in. na sceny z której motocykliści będą mogli skorzystać.  

 

4.Klub Seniora „Wrzosy” zwraca się z prośbą o wsparcie finansowe na działalność statutową.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył ww. wniosek. 

 

5.Zespół Roboczy w składzie Wicestarosty oraz Dyrektorów szkół zwraca się z prośbą o wzrost 

wynagrodzenia oraz o wyrażenie zgody na aneksowanie umowy z firmą LEMON, która 

dostarcza warzywa i owoce do jednostek organizacyjnych powiatu.  

Do ww. pisma dołączono kalkulacje proponowanej ceny oraz nowej ceny, którą powiat mógłby 

uzyskać od innych dostawców.  

Wicestarosta Piotr Czarnecki powiedział, że komisja tak samo jak we wszystkich innych 

przypadkach otrzymała propozycję cen od firmy, która do tej pory dostarcza te artykuły. 

Komisja przeprowadziła analizę rynku, czyli w kilku podmiotach asortyment został 
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sprawdzony, została wyciągnięta średnia, która jest ofertą jaką powiat może zaproponować 

temu wykonawcy.  

Wicestarosta Piotr Czarnecki poinformował o swojej rozmowie z przedstawicielem firmy 

OLMAR i od tej firmy, również można spodziewać się prośby o podwyżkę.  

Zarząd Powiatu w Rypnie wyraża zgodę na proponowany wzrost wynagrodzenia i możliwość 

aneksowania umów dla wykonawcy zgodnie z załączoną proponowaną zmianą. 

 

Ad. 5 

    Pani Katarzyna Bilicka poinformowała Członków Zarządu o bieżącej, trudnej sytuacji 

dotyczącej rodzinnych domów dziecka i dodała, że jedna z rodzin prawdopodobnie odejdzie z 

powiatu rypińskiego. W związku z tym należy przejąć od tej rodziny dzieci pochodzące z 

powiatu rypińskiego oraz umieścić w innej rodzinie bądź jednostce.   

W dalszej części posiedzenia dyskutowano na temat pomocy finansowej dla rodzinnych domów 

dziecka. 

Członkowie Zarządu Powiatu przedstawili wolne wnioski i sugestie związane z tym tematem. 

Zarząd Powiatu widzi możliwość wzrostu przekazywanych środków na koszty utrzymania 

rodzinnych domów dziecka. Nowa kwota tych środków pieniężnych zostanie ustalona przy 

tworzeniu budżetu powiatu. 

 

Ad. 6 

       Starosta Rypiński Jarosław Sochacki podziękował za udział w posiedzeniu. W związku  

z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu Powiatu w Rypinie Starosta 

Jarosław Sochacki zamknął o godz. 11.25 posiedzenie Zarządu Powiatu w Rypinie w dniu  

2 września 2022 r. Na tym protokół zakończono i podpisano.   

Starosta Rypiński 

            Jarosław Sochacki  
Protokołowała  

Monika Głowacka 


